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Lars Niska, sekreterare 
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Protokoll 2021-09-22 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

    

Närvarande 

Beslutande 

Erik Pelling (S), ordförande 

Mohamad Hassan (L), 1:e vice ordförande, närvarar på distans 

Fredrik Ahlstedt (M), 2:e vice ordförande, närvarar på distans 
Asal Gohari (S), närvarar på distans 
Therez Almerfors (M), närvarar på distans 

Erik Dagnesjö (S), närvarar på distans 
Christopher Lagerqvist (M), närvarar på distans 

Eva Christiernin (S), närvarar på distans 
Ulrik Wärnsberg (S), närvarar på distans 
Stefan Hanna (-), närvarar på distans 

Simon Alm (-), närvarar på distans 
Rickard Malmström (MP), närvarar på distans 

Tobias Smedberg (V), närvarar på distans, §§ 247-270 
Karolin Lundström (V), närvarar på distans, tjänstgörande ersättare § 271 

Jonas Segersam (KD), närvarar på distans 
Hanna Victoria Mörck (V), närvarar på distans 

Ej tjänstgörande ersättare 

Maria Patel (S), närvarar på distans 

Mats Gyllander (M), närvarar på distans 

Helena Hedman Skoglund (L), närvarar på distans 
Linda Eskilsson (MP), närvarar på distans 

Madeleine Andersson (M), närvarar på distans, §§ 255-271 

Pavlos Cavelier Bizas (S), närvarar på distans 
Jonas Petersson (C), närvarar på distans 
Helena Nordström Källström (MP), närvarar på distans 
Karolin Lundström (V), närvarar på distans, §§ 247-270 

Linnea Alm (SD), närvarar på distans 
Eva Moberg (KD), närvarar på distans 

Övriga närvarande 

Lena Grapp, stadsjurist. Lars Niska, kommunsekreterare. 
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Övriga närvarande på distans 

Joachim Danielsson, stadsdirektör. Ingela Hagström, utvecklingsdirektör. Ola 
Hägglund, ekonomidirektör. Christian Blomberg, stadsbyggnadsdirektör. Marta Tiberg, 
kommunikationsdirektör. Åsa Nilsson Bjervner, avdelningschef. Christian Dahlmann, 

enhetschef. Lena Grapp, stadsjurist. Gustaf Wall, kommunjurist. Isabelle Waldenvik, 

kommunikatör. Susanne Eriksson (S), politisk stabschef. Ida Harju Håkansson (S), 

Annica Nordin Söderberg (S), Sara Hägerström (M), Sara Elingfors (M), Dawn Anthony 
(V), Nathalie Berggren (L), Niklas Hjelm Smith (L), Stina Bergström (MP) och Filip 
Dumanski (KD), politiska sekreterare. 
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§ 247 

Fastställande av föredragningslista 

Beslut 

Kommunstyrelsens beslutar 

1. att fastställa föredragningslistan med tillägg av informationsärendet 

Information om allvarlig kommunikationsincident och beslutsärendena 

Utredning av kommunikationsstaben på kommunledningskontoret och 
Fyllnadsval. 
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§ 248  

Köpeavtal för exploatering med Serneke 
Rosendal AB avseende Kåbo 74:1 i Rosendal 
etapp 3 

KSN-2019-1594 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att godkänna köpeavtal för exploatering mellan Uppsala kommun och 
Serneke Rosendal AB avseende fastigheten Kåbo 74:1 enligt ärendets bilaga 1. 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsens mark- och exploateringsutskott fattade den 30 september 2020 
(§ 80) beslut om att markanvisa del av fastigheten Kåbo 74:1 till Serneke Rosendal AB 

för att bygga hyresrätter och bostadsrätter i två etapper. Markanvisningsavtalet är 
giltigt till och med 30 september 2021. En fastighetsförrättning har sedan dess ägt rum 

och det tidigare markanvisade området del av Kåbo 74:1 är nu fastigheterna Kåbo 74:1 

och Kåbo 74:2. I samband med försäljningen av Kåbo 74:1 till Serneke Rosendal AB för 

att uppföra hyresrätter föreslår stadsbyggnadsförvaltningen att Kåbo 74:2 markanvisas 

till en ekonomisk förening som är helägd av Serneke Group AB för uppförande av 
bostadsrätter i enlighet med intentionen i det markanvisningsavtal som 

undertecknades i september 2020.  

Detta ärende omfattar endast försäljningen av Kåbo 74:1. Den förnyade 

markanvisningen av Kåbo 74:2 avhandlas i ett separat ärende.   

Stadsbyggnadsförvaltningen föreslår att fastigheten Kåbo 74:1 säljs till Serneke 
Rosendal AB enligt köpeavtalet i ärendets bilaga 1. En förutsättning för köpeavtalets 
giltighet är att bygglov beviljas senast 29 september 2021.  

Beslutet fattas med stöd av punkt 6.4.1 i delegationsordning för kommunstyrelsen. 

Beslutsunderlag 

• Mark- och exploateringsutskottets förslag 8 september 2021 § 70 

• Tjänsteskrivelse daterad 24 augusti 2021 

• Bilaga 1, Köpeavtal för exploatering 
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• Bilaga 2, Karta och illustrationer 

Beslutsgång 

Ordförande ställer mark- och exploateringsutskottets förslag mot avslag och finner att 

kommunstyrelsen bifaller detsamma. 
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§ 249  

Projektdirektiv för utredning gällande 
utvecklingsmodell vid nytt stationsläge i 
Bergsbrunna 

KSN-2021-01271 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att godkänna projektdirektiv för utredning gällande utvecklingsmodell vid nytt 
stationsläge i Bergsbrunna enligt ärendets bilaga 1. 

Sammanfattning 

Beslutsunderlag 

• Mark- och exploateringsutskottets förslag 8 september 2021 § 71 

• Tjänsteskrivelse daterad 31 augusti 2021.  

• Bilaga 1, Projektdirektiv för utredning gällande utvecklingsmodell vid nytt 
stationsläge i Bergsbrunna. 

Yrkanden 

Stefan Hanna (-) yrkar avslag till mark- och exploateringsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer mark- och exploateringsutskottets förslag mot avslag och finner att 
kommunstyrelsen bifaller detsamma. 

Reservation 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande med 
motiveringen: 

Jag står inte bakom det Uppsalapaket som samtliga partier representerade i 
kommunstyrelsen ställt sig bakom. Jag är övertygad om att Uppsala kommun och region 
Uppsala i stort kan utvecklas mycket klokare än den utveckling som överenskommelsen 
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med staten i Uppsalapaketet innebär. Avtalet med staten innebär ett åtagande från 
Uppsala kommun att förtäta befintliga stadsdelar och skapa nya stadsdelar med 33 000 
bostäder i områdena Bergsbrunna med omgivningar samt Södra staden till och med år 

2050. Det är en ambitionsnivå jag konsekvent röstat emot då jag anser att den är allt för 
aggressiv och att hela Uppsala kommun på ett klokare sätt kan utvecklas. Jag anser att 
avtalet med staten ska omförhandlas och att nuvarande kraftiga exploateringsplaner i 

berörda områden ska omarbetas. I Uppsala kommun finns redan spårinfrastruktur som 

betydligt bättre än nu kan användas för att stärka hela Uppsala kommun och 
omkringliggande kommuner. Genom att till exempel satsa mer på Dalabanan inom 

Uppsala kommun stärks möjligheterna kraftigt för alla samhällen som ligger längs 
banans sträckning. Befintliga spår mot Gävle erbjuder också stora 

utvecklingsmöjligheter genom att satsa mer på Storvreta, Bälinge, Björklinge, Vattholma 
och Skyttorp. Istället för oansvariga satsningar på spårväg i Uppsalas södra stad, som 

kommer att kosta minst 10 miljarder kronor, är det klokare att utveckla stickspår längs 
Dalabanan, anlägga fler pendlarstationer längs den banan och förstärka Uppsalas 

dricksvattenförsörjning från Dalälven. 

Uppsala kan utvecklas mycket attraktivare än vad nuvarande planer innebär. Den 

begränsade utvecklingskraften ska sprida klokt inom hela vår kommun istället för att 
koncentreras kraftigt till Uppsala stads södra stadsdelar. En konsekvens av ovan 

resonemang är att jag anser att det är mer motiverat att skapa ett väl fungerande 

stationsläge längs Dalabanan i Vänge och i Librobäck istället för i Bergsbrunna. 

Särskilda yttranden 

Jonas Petersson (C) lämnar ett särskilt yttrande: 

Centerpartiet ställer sig positiva till en ny station i Bergsbrunna. Uppsala och hel regionen 
måste fortsätta utvecklas med goda kommunikationsmöjligheter varför en ny station och 

nya spår mellan Uppsala C och länsgränsen. Detta är främst nödvändigt för att säkra 

befintligt näringslivets kompetensbehov men också för att möjliggöra nyetablering. 

Trygghet, tillgänglighet och en tidig dialog med kommunens och regionens företag och 

universitet är enligt Centerpartiet en förutsättning för att den nya stationen i 

Bergsbrunna ska bra. Centerpartiet vill också trycka på vikten av att det nya 
stationsområdet, den intilliggande stadsnoden och de närliggande bostadsområdena 
blir attraktiva. Bara så kan kommunen locka människor och företag att flytta till 

området. Därför anser Centerpartiet att det är viktigt att kommunen bantar sina planer 
på nybyggnation i planområdet betydligt. I stadsnoden kring Bergsbrunna station – som 
blir helt ny stadsbebyggelse – tycker Centerpartiet att kommunen kan eftersträva hög 
och tät bebyggelse. I befintliga bostadsområden i Bergsbrunna, Sävja och Nåntuna där 
kommunens planer handlar om storskalig förtätning menar Centerpartiet dock att 

kommunen behöver gå mycket mer varsamt fram än vad som föreslagits hittills. Så 
kraftig förtätning av befintliga bostadsområden skulle kunna leda till en flykt från 

området, vilket skulle göra det svårt att locka nya invånare och företag till stadsnoden. 
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Linnea Alm (SD) lämnar ett särskilt yttrande: 
SD är positiva till station i Bergsbrunna men är kritiska till de övriga planerna för området 
Bergsbrunna och Sydöstra staden, det framgår inte minst av vårt remissyttrande på 

ämnet. 

Jonas Segersam (KD) lämnar ett särskilt yttrande: 

Kristdemokraterna ställer sig positiva till planerna på ett nytt stationsläge i Bergsbrunna 

men är fortsatt skeptiska till mängden och tätheten på de bostäder som planeras i 
Nåntuna, Sävja, Bergsbrunna och Vilan. Vi anser att utbyggnaden av bostäder är för 

kraftig och bör omförhandlas med staten. 
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§ 250  

Finansrapport 1 januari - 30 juni 2021 

KSN-2021-00387 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att med godkännande lägga rapporten till handlingarna. 

Sammanfattning 

Enligt de finansiella riktlinjerna ska finansverksamheten kvartalsvis avrapporteras till 
kommunstyrelsen. Denna finansrapport redovisar utvecklingen inom den finansiella 

verksamheten för perioden 1 januari till 30 juni 2021 och i vilken utsträckning den 

finansiella verksamheten bedrivits i enlighet med fastställd policy och tillhörande 
riktlinjer.  

Varje månad sammanställs en finansrapport till kommunstyrelsens arbetsutskott. 
Dessa månadsrapporter återfinns i bilaga 1–6. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 31 augusti 2021 § 276 

• Tjänsteskrivelse daterad 16 augusti 2021 

• Finansrapport per januari 2021, Uppsala kommun- och koncern 

• Finansrapport per februari 2021, Uppsala kommun- och koncern  

• Finansrapport per mars 2021, Uppsala kommun- och koncern  

• Finansrapport per april 2021, Uppsala kommun- och koncern  

• Finansrapport per maj 2021, Uppsala kommun- och koncern  

• Finansrapport per juni 2021, Uppsala kommun- och koncern 

Beslutsgång 

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att kommunstyrelsen 
bifaller detsamma. 
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Särskilt yttrande 

Simon Alm (-) lämnar ett särskilt yttrande: 
Avkastningen på pensionsstiftelsens kapital är låg (9,1%) jämfört med 
Stockholmsbörsindex OMXS30GI som på samma period hade en mer än dubbelt så hög 

avkastning (22,8%). Styrelsen har skäl att reflektera över denna stora skillnad som i 

praktiken innebär att pensionsmedelsavkastning om cirka 80 90 miljoner kronor uteblivit 
med anledning av att ma n kraftigt negativt avviker från index. Det är inte svårt att uppnå 
en indexavkastning eftersom det i någon mening kan anses vara en viktad 

medelavkastning som vem som helst enkelt kan uppnå med liten ansträngning. 
Undertecknad saknar högre utbildning, men avkastar avsevärt mer än index utan särskilt 
stor ansträngning. Det finns säkert en god akademisk förklaring till den svaga 
avkastningen som styrelsen kan ta del av och smälta inför framtiden. 
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§ 251  

Reviderad riktlinje för styrdokument 

KSN-2020-03156 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att anta reviderad riktlinje för styrdokument enligt bilaga. 

Sammanfattning 

I mars 2020 §54 beslutade kommunstyrelsen om riktlinjer för styrdokument i 
Uppsala kommun. Sedan beslutet i mars 2020 har det dykt upp behov att definiera 

begreppet redovisande dokument. Därför föreslås ett tillägg med en definition av 

redovisande dokument. En genomlysning av de reglerande styrdokumenten har 
identifierat en ny typ av styrdokument benämnd kriterier som har lagts till i förslaget 
till reviderad riktlinje. Samtidigt föreslås ett tillägg i form av en förtydligande text 

avseende internkontrollplaner under typen Handlingsplaner och övriga planer. I 

bilagan finns tilläggen markerade med röd text. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 7 september 2021 § 285 

• Tjänsteskrivelse reviderad riktlinje för styrdokument daterad 7 september 

2021 

• Bilaga, Riktlinje för styrdokument 

Yrkande 

Stefan Hanna (-) yrkar avslag till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att kommunstyrelsen 

bifaller detsamma. 
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Reservation 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande med 
motiveringen: 
Jag anser Uppsala kommun idag har elefantissjuka vad avser styrdokument. Det är 

sjukligt många styrdokument som sammantaget driver massor av ansvarslösa 

administrativa kostnader och kraftigt belastar medarbetare inom kommunens 
kärnverksamheter med fel fokus. Istället för att revidera riktlinjerna för styrdokumenten 
behöver Uppsala kommun en kraftig avveckling av styrdokument som riktas mot 

kommunens nämnder och bolag. 
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§ 252  

Kommungemensam 
informationshanteringsplan för handlingar 
och information i Uppsala kommuns 
gemensamma ekonomisystem 

KSN-2021-00956 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att fastställa förslag till kommungemensam informationshanteringsplan för 
handlingar och information i Uppsala kommuns gemensamma 

ekonomisystem, samt 
2. att upphäva dokumenthanteringsplan för handlingar/information i Uppsala 

kommuns gemensamma ekonomisystem, antagen av kulturnämnden 23 maj 
2013 § 92. 

Sammanfattning 

Enligt Arkivregler för Uppsala kommun, antagna i kommunfullmäktige 27 mars 2017 § 

81 samt Mål och budget 2018– 2020 6 november 2017 § 248, ska varje nämnd ta fram 
och anta en informationshanteringsplan. En informationshanteringsplan utgör ett 

gallringsbeslut, att viss information får gallras (förstöras). Den visar också hur allmänna 

handlingar ska hanteras, om de ska bevaras och hur. Det är viktigt att förvaltningarna 

använder sig av informationshanteringsplanen i det dagliga arbetet. Det ger goda 
förutsättningar för att informationshanteringen blir rätt och mer effektiv. 

Kommunledningskontoret har mot bakgrund av ovanstående tagit fram ett förslag till 
en kommungemensam informationshanteringsplan (bilaga 1) för allmänna handlingar 
och information i Uppsala kommuns gemensamma ekonomisystem.  

Informationshanteringsplanen gäller inte för de kommunala bolagen och stiftelserna 

men kan, efter beslut i respektive styrelse, användas av dessa i tillämpliga delar. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 31 augusti 2021 § 277 

• Tjänsteskrivelse daterad den 12 augusti 2021 
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• Bilaga 1, kommungemensam informationshanteringsplan för 
handlingar/information i Uppsala kommuns gemensamma ekonomisystem. 

• Bilaga 2, förklaringsbilaga till informationshanteringsplan 

Beslutsgång 

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att kommunstyrelsen 

bifaller detsamma. 
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§ 253  

Återrapport av etablering av allaktivitetshus i 
Gottsunda i närtid 

KSN-2020-02624 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att godkänna återrapporten. 

Sammanfattning 

En förstudie om Allaktivitetshus I Gottsunda antogs i kommunstyrelsen den 25 

november 2020 §297 (KSN-2020-02624). Kommunstyrelsen beslutade då att ge 

kommunledningskontoret i uppdrag att genomföra en fördjupad utredning med syfte 
att möjliggöra ett förverkligande av ett allaktivitetshus i Gottsunda enligt förstudiens 

föreslagna inriktning och process, samt att ge kulturnämnden i uppdrag att, 
samordnat med den fördjupade utredningen, undersöka möjligheterna att 
implementera ett allaktivitetshus enligt förstudiens föreslagna inriktning i närtid och 

återrapportera detta till kommunstyrelsen senast andra kvartalet 2021.  

De två utredningsuppdragen skulle samordnas med kulturnämndens arbete med att 

starta upp ett allaktivitetshus i Gränby. Syftet med det var att säkra en effektiv 
hantering av likartade frågor och ett löpande kunskapsutbyte mellan de båda 

projekten, utan att processerna behöver anpassa sig till varandra i tid.  

I detta ärende återrapporteras arbetet med att undersöka möjligheterna att 

implementera ett allaktivitetshus i närtid. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 september 2021 § 295 

• Tjänsteskrivelse daterad 2 augusti 2021 

• Bilaga 1, Aktivitetsplan 

• Bilaga 2, Förstudiens knäckfrågor 

• Bilaga 3, Protokollsutdrag från kulturnämnden 26 augusti 2021 § 85 
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Beslutsgång 

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att kommunstyrelsen 
bifaller detsamma. 

Särskilda yttranden 

Linnea Alm (SD) lämnar ett särskilt yttrande: 

SD lägger inte lika mycket pengar på fritidsgårdar som styret i sin budget. Fritidsgårdar 
har i åratal lyfts upp som lovvärt, inte minst i utsatta områden. Evidens visar dock att 

fritidsgårdar snarare göder kriminalitet än motverkar det. Därför är vi sparsamma med 
just fritidsgårdar i vår budget. Däremot är skolan och stärkning av det svenska språket 

viktigt. 

Simon Alm (-) lämnar ett särskilt yttrande: 

Denna återrapport kan i sak godkännas, men undertecknad vill ta tillfället i akt att 
understryka att ett allaktivitetshus i Gottsunda knappast är ett sunt användande av 

kommunens ekonomiska resurser. Istället borde mer konkret trygghetsskapande arbete 
prioriteras eftersom det är där Gottsundas allvarligaste problem finns att ta tag i. 
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§ 254  

Upphörande av krisledningsnämndens 
verksamhet föranledd av covid-19 

KSN-2020-01105 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att i enlighet med 2 kap. 6 § lagen (2006:544) om kommuners och regioners 

åtgärder inför och vid extraordinära händelser i fredstid och höjd beredskap 
upphöra med krisledningsnämndens verksamhet som är föranledd av 

pandemin med SARS-COV-2 (covid-19), samt 
2. att uppdra åt kommunledningskontoret att i övrigt samordna överföringen av 

övriga pågående ärenden där krisledningsnämnd övertagit annan nämnds 

ansvar till ordinarie nämnd. 

Sammanfattning 

Krisledningsnämndens verksamhet föranledd av pandemin av Covid initierades den 16 

mars 2020 och har haft 13 sammanträden till och med den 18 maj 2021. Pandemins 
utveckling är nu sådan att nämnden inte längre behövs. Krisledningsnämnden har i 

olika beslut övertagit samtliga ordinarie nämnders ansvar. Pågående ärenden ska i och 

med att krisledningsnämndens verksamhet upphör återgå till ordinarie nämnd. 

Kommunledningskontoret ges i uppdrag att samordna återgången av ärenden till 

ordinarie nämnder. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 september 2021 § 296 

• Tjänsteskrivelse daterad 16 juli 2021 

Beslutsgång 

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att kommunstyrelsen 
bifaller detsamma. 
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Särskilt yttrande 

Stefan Hanna (-) lämnar ett särskilt yttrande: 
Krisledningsnämnden borde ha upphört för länge sedan. Det är viktigt att använda en 
Krisledningsnämnd mycket sparsamt och bara i mycket akuta och särskilda situationer 

ha nämnden aktiverad. En god verksamhetsstyrning bygger på att kommunens olika 

verksamhetsdelar har ett tydligt ansvar för sitt ansvarsområde och att nämnder och 
styrelser får ta fullt ansvar för sina ekonomiska ramar. Min bedömning är att 
Krisledningsnämnden med fördel borde ha upphört redan sent hösten 2020. Om en ny 

akut krissituation uppträder, som kan kräva den centralisering av beslutsmakten som en 
Krisledningsnämnd medger, kan kommunstyrelsens ordförande när som helst aktivera 
Krisledningsnämnden. 
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§ 255  

Kulturarrangemang för att locka besökare till 
Uppsala city 

KSN-2021-02319 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att hemställa till bolagsstyrelsen i Destination Uppsala AB att projektleda en 

satsning på olika kulturarrangemang i syfte att locka besökare till Uppsala city 
i enlighet med föredragningen, samt 

2. att bevilja ett extra verksamhetsbidrag på 500 000 kronor till Destination 
Uppsala AB för att finansiera satsningen. 

Sammanfattning 

Den 11 november 2020 §280 gav kommunstyrelsen uppdraget till 
kommunledningskontoret att återkomma till kommunstyrelsen med förslag på 
aktiviteter och kulturarrangemang som kan arrangeras så snart lokala och allmänna 

restriktioner hävts i syfte att locka människor tillbaka till city samt avsatte 500 000 
kronor för att finansiera detta. 

Kommunstyrelsen föreslås fatta beslut om ett hemställande till Destination Uppsala AB 
för genomförande av ett antal aktiviteter och kulturarrangemang som bidrar till att 

locka inresande besökare till Uppsala och Uppsalabor tillbaka till city. Detta gynnar 
näringslivet generellt och besöksnäringen specifikt. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 7 september 2021 286 

• Tjänsteskrivelse daterad 1 september 2021 

Yrkanden 

Stefan Hanna (-) yrkar avslag till arbetsutskottets förslag. 

Fredrik Ahlstedt (M) och Therez Almerfors (M) yrkar: 
(1) att yrka avslag till inriktningen enligt föredragningen, 

(2) att Bolagsstyrelsen får i uppdrag att projektleda en satsning på olika 
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barnkulturarrangemang i syfte att locka besökare till Uppsala city, samt 
(3) att i samband med detta utöka satsningar på trygghetsskapande åtgärder. 

Tobias Smedberg (V) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer först arbetsutskottets förslags första att-sats mot avslag och finner 

att kommunstyrelsens bifaller detsamma. 

Ordförande ställer därefter Fredrik Ahlstedt (M) med fleras andra ändringsyrkande (2) 
mot avslag och finner att kommunstyrelsen avslår detsamma. 

Ordförande ställer därefter Fredrik Ahlstedt (M) med fleras tredje ändringsyrkande (3) 
mot avslag och finner att kommunstyrelsen avslår detsamma. 

Ordförande ställer slutligen arbetsutskottets förslags andra att-sats mot avslag och 

finner att kommunstyrelsen bifaller detsamma. 

Reservationer 

Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M) och Christopher Lagerqvist (M) reserverar sig 

mot beslutet till förmån för Fredrik Ahlstedt (M) med fleras yrkanden med 
motiveringen: 

Moderaterna hade gärna sett en satsning exempelvis på att belysa otrygga miljöer, men 
säger nej till att kommunen ska lägga närmare en halv miljon kronor på att pynta 

enskilda fastighetsägares tomma lokaler och skyltfönster. 

För att göra Uppsala city mer attraktivt och för att dra fler besökare som också vill strosa 

och handla i stans butiker vill vi istället se en satsning på barnkulturarrangemang. I 
samband med denna satsning bör också de trygghetsskapande åtgärderna utvecklas. 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande med 

motiveringen: 
Jag anser att den bemanning och de övriga resurser som redan finns kopplade till 

Destination Uppsala AB ska kunna genomföra denna värdefulla satsning utan att ta 

ytterligare ekonomiska resurser i anspråk. Jag anser också att det förslag till 
arrangemang som den särskilda finansieringen avser inte kommer att ha en positiv effekt 
som kan rättfärdiga en särskild satsning på mycket extra pengar från skattebetalarna. 

Särskilda yttranden 

Linnea Alm (SD) lämnar ett särskilt yttrande: 

SD hade gärna stöttat förslaget om ökad trygghet och inriktning på verksamhet som 

passar barnfamiljer. 
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Jonas Segersam (KD) lämnar ett särskilt yttrande: 
Kristdemokraterna ser positivt på att utveckla cityhandeln i Uppsala. Vi anser emellertid 
att det är viktigt att initiativen till utveckling kommer från och är förankrade inom ramen 

för samverkan med fastighetsägare och handeln i city, det vill säga Citysamverkan. 
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§ 256  

Insatser för att underlätta återstart av det 
lokala näringslivet 

KSN-2021-01678 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att hemställa till bolagsstyrelsen i Destination Uppsala AB att besluta om att 

förstärka evenemanget Allt ljus på Uppsala enligt föredragning samt bevilja ett 
extra verksamhetsbidrag på 380 000 kronor till Destination Uppsala AB för att 

finansiera förstärkningen av evenemanget, 
2. att bevilja extra verksamhetsstöd till Uppsala Citysamverkan om 400 000 

kronor för att möjliggöra utökade juldekorationer i city, samt 

3. att bevilja ett extra verksamhetsstöd för 2022 till Nyföretagarcentrum om  

250 000 kronor och till Connect om 50 000 kronor för att möjliggöra utökad 
rådgivning och information kring nyföretagande. 

Sammanfattning 

Den 11 november 2020 §280 uppdrog kommunstyrelsen till kommunledningskontoret 

att återkomma till kommunstyrelsen med en plan för hur Uppsala kommun kan 

underlätta en återstart av det lokala näringslivet. 

Kommunstyrelsen föreslås dels fatta beslut om ett antal åtgärder som ska förstärka 
evenemang som planeras genomföras under hösten 2021, dels fatta beslut om utökat 

stöd till företagsfrämjande organisationer. Sammantaget bedöms dessa insatser bidra 

till att locka inresande besökare till Uppsala, locka Uppsalabor tillbaka till city, vilket 
gynnar näringslivet generellt och besöksnäringen specifik, samt bidra till att underlätta 

för individer som vill starta eget företag viket gynnar både näringslivet och 

syssättningen samt har positiva effekter på individnivå. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 7 september 2021 § 287 

• Tjänsteskrivelse daterad 31 augusti 2021 
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Yrkanden 

Stefan Hanna (-) yrkar avslag till arbetsutskottets första att-sats och bifall till andra och 
tredje att-satserna. 

Fredrik Ahlstedt (M) och Jonas Segersam (KD) yrkar, med instämmande från Simon 

Alm (-): 

att återinföra de rabatterade parkeringsavgifterna i centrum och återigen göra det 

möjligt att parkera för 1 kr/timme i zon A de två första timmarna för de parkeringar som 
kommunen förfogar över när betalning sker via applösning. Detta ska gälla fram till 31 
mars 2022. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer först arbetsutskottets första att-sats mot avslag och finner att 

kommunstyrelsen bifaller densamma. 

Ordförande ställer därefter arbetsutskottets andra att-sats mot avslag och finner att 

kommunstyrelsen bifaller densamma. 

Ordförande ställer därefter arbetsutskottets tredje att-sats mot avslag och finner att 
kommunstyrelsen bifaller densamma. 

Ordförande ställer slutligen Fredrik Ahlstedt (M) med fleras tilläggsyrkande mot avslag 

och finner att kommunstyrelsen avslår detsamma. 

Reservationer 

Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Christopher Lagerqvist (M) och Jonas 

Segersam (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Fredrik Ahlstedt (M) med 

fleras yrkande med motiveringen: 
Årets ranking av företagsklimatet ger riktigt dåligt betyg till Uppsala kommun – plats 232 

av 290. Hårda krav ställdes på näringslivet att ställa om sina verksamheter under 
pandemin, men många av problemen har funnits länge. 

Tillgängligheten till och framkomligheten i city måste förbättras. Många av våra lokala 

företagare har särskilt poängterat tillgången på parkeringar såväl som avgiftsfria 
parkeringar som viktiga faktorer för att öka antalet besökare till city. 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande med 
motiveringen: 

Jag anser att den bemanning och de övriga resurser som redan finns kopplade till 

Destination Uppsala AB ska kunna genomföra denna värdefulla satsning utan att ta 

ytterligare ekonomiska resurser i anspråk. Därför yrkade jag avslag på att-sats 1 men 
bifall till att-sats 2 och 3. 
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Simon Alm (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Särskilda yttranden 

Tobias Smedberg (V) lämnar ett särskilt yttrande: 
Vänsterpartiet stödjer de åtgärder som föreslås, men de är alldeles för otillräckliga för att 

göra någon större skillnad för en återstart av det lokala näringslivet. Det behövs åtgärder 

inom ett bredare fält än enbart citybelägna besöksnäringen. Vi behöver till exempel fler 

åtgärder för att säkerställa högre grad av genomförande av beslutade investeringar för 
att stimulera efterfrågan på arbetskraft. Vi behöver utveckla fler möjligheter för 
småföretagare att etablera eller växa med sin verksamhet, till exempel genom en mer 
småföretagarvänlig markpolitik eller ökad tillgång på verksamhetslokaler med mer 

prisrimlig hyressättning. 

Linnea Alm (SD) lämnar ett särskilt yttrande: 
SD är det partiet som satsar mest på rabatterade parkeringsavgifter i Uppsala. Att även 

M och KD driver frågan är bra. Vi hade gärna yrkat bifall till framlagt förslag av nämnda 
partier. 

Simon Alm (-) lämnar ett särskilt yttrande: 
Ärendet ger sken av att vara om fattande och på allvar ge hela det lokala näringslivet en 

skjuts frammåt ut ur coronakrisen. Istället är det ett tydligt avgränsat ärende om att öka 
genomströmningen i centrala Uppsala. Det är inget dåligt i sak med att satsa något extra 

på att göra centra la Uppsala mer besöksvänligt för att just där stärka 
kundgenomströmningen och bidra till en snabbare återhämtning av näringslivet där. Det 
är dock inte på något sätt lösningen på de problem som näringslivet brottas med på 

andra platser och branscher i kommunen. 

Fredrik Ahlstedts yrkande om att införa tillfälligt lägre parkeringsavgifter i centrala 
Uppsala skulle kunna bidra ytterligare till att göra centrala Uppsala mer besökt och 

därtill bidra till att minska orättvisan som uppenbart finns för bilburna at t kunna ta del 

av de skattemedel som endast satsas där genom detta beslut. 
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§ 257  

Stöd till företagsfrämjande organisationer 

KSN-2021-01657 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att bevilja ekonomiskt stöd om 650 000 kronor årligen 2022, 2023 och 2024 till 
Stiftelsen Uppsala Nyföretagarcentrum, 

2. att bevilja ekonomiskt stöd om 390 000 kronor årligen 2022, 2023 och 2024 till 
ideella föreningen Connect Sverige Region Uppsala, 

3. att bevilja ekonomiskt stöd om 240 000 kronor årligen 2022, 2023 och 2024 till 

Entreprenörsstiftelsen Drivhuset i Uppsala,  

4. att bevilja ekonomiskt stöd om 240 000 kronor årligen 2022, 2023 och 2024 till 
Ideella föreningen Ung företagsamhet i Uppsala län samt 

5. att uppdra till näringslivsdirektör att upprätta samarbetsavtal enligt 

föreslagna nivåer med berörda organisationer och att därmed 
kommunstyrelsen får en årlig redogörelse från organisationerna om effekterna 

av deras verksamhet. 

Sammanfattning 

Uppsala har ett väl fungerande företags- och innovationsfrämjande system med 

många olika aktörer där Uppsala kommun är en viktig långsiktig part för samverkan 

och finansiering. Efterfrågan på organisationernas tjänster ligger på en stabil hög nivå.  

I Uppsala kommuns Näringslivsprogram är ett mål att Uppsala kommun ska stödja och 
utveckla arbetet med företagsfrämjande aktörer.  Prioriterat är stöd till nya företagare, 

råd och stöd i företagens uppstartsfas och under den första tiden samt på andra sätt 
för omställning och utveckling. I Uppsala finns en bredd av aktörer som samverkar och 

kompletterar varandra.  

Samarbetsavtalen för Nyföretagarcentrum, Connect, Drivhuset och Ung företagsamhet 

löper ut vid årsskiftet och samtliga föreslås få förnyade avtal för 2022–2024 för en 
långsiktighet i planering och uppdrag för organisationerna. I varje samarbetsavtal finns 
mål och syfte specificerat för att bidra till att uppnå näringslivsprogrammets mål om 

ökat företagande och 2000 nya jobb per år. 
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Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 7 september 2021 § 288 

• Tjänsteskrivelse daterad 30 augusti 2021 

Yrkande 

Stefan Hanna (-) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att kommunstyrelsen 
bifaller detsamma. 

Särskilda yttranden 

Jonas Segersam (KD) lämnar ett särskilt yttrande: 

Kristdemokraterna stödjer företagsfrämjande åtgärder och är positiva till att styret valt 

att stödja Kristdemokraternas förslag om återrapportering av hur medlen använts. 

Stefan Hanna (-) lämnar ett särskilt yttrande: 
Verksamheterna som berörs i ärendet gör stor positiv nytta för företagarfrämjande 

insatser i Uppsala kommun. Det är bra att kommunen stöttar dessa viktiga verksamheter 

och samtidigt mycket viktigt att när skattepengar bidrar säkerställer en ordentlig 

uppföljning av att pengarna bidrar till bättre måluppfyllelse hos dessa organisationer. 
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§ 258  

Sammanträdesdagar 2022 för 
kommunstyrelsen, dess utskott och Uppsala 
Stadshus AB 

KSN-2021-01910 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att kommunstyrelsen 2022 sammanträder den 9 februari, 9 mars, 6 april, 11 
maj, 25 maj, 15 juni, 31 augusti, 28 september, 19 oktober, måndag 7 

november, 23 november och 14 december, 

2. att kommunstyrelsens arbetsutskott 2022 sammanträder den 11 januari, 18 
januari, 25 januari, 1 februari, 8 februari, 15 februari, 1 mars, 8 mars, 15 mars, 

22 mars, 29 mars, 5 april, 26 april, 3 maj, 10 maj, 17 maj, 24 maj, 31 maj, 7 juni, 
14 juni, 21 juni, 9 augusti, 16 augusti, 23 augusti, 30 augusti, 6 september, 13 
september, 20 september, 4 oktober, 11 oktober, 18 oktober, 25 oktober, 15 

november, 22 november, 29 november, 6 december och 13 december, 

3. att kommunstyrelsens kallar till sammanträde med forum för 

samhällsutveckling den 19 april och 27 september (heldagar), 
4. att kommunstyrelsens utskott för kommungemensam service 2022 

sammanträder den 19 januari, 16 mars, 18 maj, 21 september och 7 december, 
5. att kommunstyrelsens mark-och exploateringsutskott 2022 sammanträder 

den 26 januari, 16 februari, 23 mars, 27 april, torsdag 12 maj, 1 juni, 10 augusti, 
14 september, 5 oktober, 9 november och 30 november, 

6. att kommunstyrelsens representationsutskott 2022 sammanträder den 20 
januari, 17 februari, 17 mars, 21 april, 18 augusti, 22 september, 20 oktober och 

17 november, samt 
7. att rekommendera Uppsala Stadshus AB att 2022 sammanträde den 25 

januari, 15 februari, 15 mars, 26 april, 17 maj, 7 juni, 23 augusti, 13 september, 

18 oktober, 15 november och 6 december. 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsen föreslås fastställa en sammanträdesplan för 2021 för 

kommunstyrelsen, dess utskott och styrelsen för Uppsala Stadshus AB enligt samma 
täthet som för år 2020 förutom att arbetsutskottet föreslås ha ytterligare fyra 
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sammanträden under året. Utökningen handlar om att boka in sammanträden under 
det som tidigare varit sommaruppehåll och anledningen till det är att det är enklare att 
avboka ett inplanerat sammanträde än att planera in ett nytt med kort varsel. 

Om inget annat framgår av beslutet sammanträder kommunstyrelsen, utskottet för 

kommungemensam service och mark- och exploateringsutskottet på onsdagar, och 

kommunstyrelsens arbetsutskott och styrelsen för Uppsala Stadshus AB på tisdagar. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 september 2021 § 297 

• Tjänsteskrivelse daterad 30 juli 2021 

Yrkande 

Erik Pelling (S) yrkar: 
att ändra ett av Uppsala Stadshus AB:s sammanträdesdatum från 22 mars till 15 mars 
2021. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer Erik Pellings (S) ändringsyrkande mot avslag och finner att 
kommunstyrelsen bifaller detsamma. 

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att kommunstyrelsen 
bifaller detsamma. 
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§ 259  

Yttrande över kommunrevisionens granskning 
av kommunens visselblåsarfunktion 

KSN-2021-01295 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att avge yttrande till kommunrevisionen enligt ärendets bilaga 1, samt 

2. att kommunledningskontoret återkommer till Kommunstyrelsen med en 
redovisning av uppbyggnaden av en utökad visselblåsarfunktion innan 

årsskiftet. 

Sammanfattning 

Kommunrevisionen har överlämnat en rapport över en granskning av kommunens 

visselblåsarfunktion till kommunstyrelsen för yttrande. Kommunstyrelsen har 
medgetts förlängd till att yttra sig över rapporten till den 22 september 2021. 

Utifrån granskningen rekommenderar kommunrevisionen kommunstyrelsen att göra 
en översyn av den nuvarande visselblåsarfunktionen bland annat i syfte att möta 

kommande ny lag och öka visselblåsarfunktionens nytta. 

Kommunrevisionens granskningsrapport kan nås via följande länk till kommunens 

hemsida. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 september 2021 § 298 

• Tjänsteskrivelse daterad den 16 augusti 2021 

• Bilaga 1, förslag till yttrande från kommunstyrelsen 

• Bilaga 2, kommunrevisionens granskningsrapport via länk till kommunens 
hemsida 

Yrkande 

Jonas Segersam (KD) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

https://www.uppsala.se/contentassets/9252b06c171640a583c40ce840ad2e7b/granskning-av-kommunens-visselblasarfunktion-2021-04-23.pdf
https://www.uppsala.se/contentassets/9252b06c171640a583c40ce840ad2e7b/granskning-av-kommunens-visselblasarfunktion-2021-04-23.pdf
https://www.uppsala.se/contentassets/9252b06c171640a583c40ce840ad2e7b/granskning-av-kommunens-visselblasarfunktion-2021-04-23.pdf
https://www.uppsala.se/contentassets/9252b06c171640a583c40ce840ad2e7b/granskning-av-kommunens-visselblasarfunktion-2021-04-23.pdf
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Beslutsgång 

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att kommunstyrelsen 
bifaller detsamma. 

Särskilda yttranden 

Jonas Segersam (KD) lämnar ett särskilt yttrande: 

Kristdemokraterna vill se en välfungerande visselblåsarfunktion. Med tanke på den nya 
lagstiftning som planeras på området är det centralt att följa upp dessa frågor. Därför är 

vi mycket positiva till att styret valt att stödja vårt förslag om att en ombyggd 
visselblåsarfunktion ska föredras kommunstyrelsen. 

Stefan Hanna (-) lämnar ett särskilt yttrande: 
Det är mycket viktigt att kommunen har en väl känd och väl fungerande 

”visselblåsarfunktion”. Jag anser att den ska kunna användas av både kommunens 
personal och av Uppsala kommuns invånare för att öka möjligheterna att fånga upp 

oacceptabla beteenden kopplat till kommunens ansvarsområden. Inte minst i ljuset av 
att jag lyft fram behovet av att genomföra en analys av hur omfattande problem Uppsala 

kommun har med ”tystnadskultur” är en väl fungerande visselblåsarfunktion viktig. 
Uppsala kommun måste hörsamma kommunrevisionens rekommendationer och 

omgående genomföra en översyn av det nuvarande processtödet för ”visselblåsning” 
samt göra den både internt och allmänt mycket mer känd. Ur ett 

kvalitetsförbättringsperspektiv är en liknande källa till information om 
verksamhetsbrister mycket värdefull och ska ses som ett mycket viktigt verktyg för det 
ständiga behovet av kvalitetsförbättringsarbete. Jag delar kommunrevisionens 

rekommendation om att den som anonymt rapporterar något också anonymt måste få 

en återkoppling för att veta att informationen tas på största allvar. Precis som i alla 

andra sammanhang kan en väl fungerande visselblåsarfunktion skapa tydliga mönster 

om det kommer flera liknande anklagelser om att det pågår något som måste åtgärdas. 
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§ 260  

Yttrande över kommunrevisionens granskning 
av kommunstyrelsens uppsiktsplikt 

KSN-2021-01620 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att avge yttrande till kommunrevisionen enligt ärendets bilaga 1.  

Sammanfattning 

Kommunrevisionen har överlämnat en granskning av kommunstyrelsens uppsiktsplikt 

till kommunstyrelsen, idrotts- och fritidsnämnden, kulturnämnden, gatu- och 

samhällsmiljönämnden samt Uppsala Stadshus AB för yttrande senast den 30 
september 2021.  

Kommunrevisionen konstaterar att kommunstyrelsen lägger ned ett omfattande 

arbete med att följa verksamheterna i nämnder och bolag men att det finns utrymme 
för ytterligare förbättringar. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 september 2021 § 299 

• Tjänsteskrivelse daterad 7 september 2021 

• Bilaga 1, förslag till yttrande från kommunstyrelsen 

• Bilaga 2, kommunrevisionens rapport via länk till länk till kommunens 

hemsida, 

• Bilaga 3, protokollsutdrag och yttrande från kulturnämnden 26 augusti 2021 
§83  

• Bilaga 4, protokollsutdrag och yttrande från idrotts- och fritidsnämnden 30 
augusti 2021 §63  

• Bilaga 5, yttrande från gatu- och samhällsmiljönämnden xx xx xx § xx 

• Bilaga 4, protokollsutdrag och yttrande från Uppsala Stadshus AB 24 augusti 
2021 § 50 

https://www.uppsala.se/kommun-och-politik/publikationer/granskning-av-kommunstyrelsens-uppsiktsplikt/
https://www.uppsala.se/kommun-och-politik/publikationer/granskning-av-kommunstyrelsens-uppsiktsplikt/
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Yrkanden 

Stefan Hanna (-) och Ulrik Wärnsberg (V) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att kommunstyrelsen 
bifaller detsamma. 

Särskilt yttrande 

Stefan Hanna (-) lämnar ett särskilt yttrande: 
Som vanligt gör kommunrevisionen ett bra arbete för att utvärdera hur olika delar av 
kommunen sköter sina uppdrag. Precis som kommunrevisionen lyfter är det viktigt att 
uppsiktsuppdraget och samordningsrollen förtydligas, särskilt för att kommunstyrelsens 

ledamöter bättre ska förstå sitt ansvar. Kommunstyrelsen har enligt mig under många år 
brustit i sin samordningsroll. Gång efter gång har vi haft ärenden som berör konflikter 

mellan olika nämnder eller mellan nämnder och bolag där kommunstyrelsen enligt mig 

betydligt snabbare än hittills måste medla fram rimliga lösningar på konflikterna eller 

genom beslutsärenden till kommunfullmäktige lösa tvister genom att till exempel ändra i 
ägardirektiven till ett kommunalt bolag. Det är framförallt ansvariga politiker som måste 

ta detta ansvar då det återkommande har varit ansvariga politiker som saknat förmåga 
att skyndsamt lösa konflikter. Hela idén med hierarkier är att de som har ett 

övergripande ansvar också måste ta det ansvaret och säkerställa att avgörande beslut 

fattas. Exempel på dessa långvariga brister har funnits i relationen mellan Fyrishov AB 

och andra verksamheter samt mellan Utbildningsnämnden och verksamheter som haft 
ansvar för kommunens verksamhetslokaler. 

Även den nuvarande skandalen kopplad till hur ett granskande SVT reportage stoppas av 

en kommunikatör visar tydligt att kommunstyrelsen brister i sin uppsiktsplikt över sin 

egen verksamhet inom kommunledningskontoret. Även om tyvärr kommunfullmäktige 
trots revisionens tidigare prickningsförslag av kommunstyrelsen valde att fria dess 
ledamöter måste styrelsens heltidsarvoderade ledamöter mycket bättre än nu sköta sitt 
uppsiktsuppdrag och sin samordningsroll. Det är orimligt att tro att man kan låta 

tjänstemän själva genomföra detta eftersom det ur ett invånarperspektiv även är dem 

som ska följas upp och samordnas. 
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§ 261  

Yttrande över remiss Kollektivtrafikplan 2050 
från Region Stockholm 

KSN-2021-01627 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att avge yttrande till Region Stockholm enligt ärendets bilaga 1. 

Sammanfattning 

Kollektivtrafikplan 2050 är Region Stockholms långsiktiga plan för kollektivtrafikens 

utveckling till 2030 och 2050. Planen redovisar hur kollektivtrafiksystemet behöver 

utvecklas för att nå målen i den regionala utvecklingsplanen för Stockholms län (RUFS 
2050) och det regionala trafikförsörjningsprogrammet för Stockholms län. 

Planen ska ge berörda planeringsaktörer en gemensam bild av kollektivtrafiksystemets 

långsiktiga behov på en övergripande systemnivå och utgöra underlag till regionens 
åtgärdsvals- och investeringsprocess eller den kommunala planläggningsprocessen 
och i förhandlingar. Planen innehåller inga ekonomiska avvägningar utan dessa görs i 

den efterföljande planeringsprocessen. 

Utgångspunkten i Uppsala kommuns synpunkter rör de frågor i remissen som 

behandlar områden som berör Uppsala kommun och dess invånare. Uppsala 

kommuns primära fokus på remissförslaget är integrationen mellan Uppsala och 
Stockholms län genom tillgänglighet med kollektivtrafik.  

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 7 september 2021 § 289 

• Tjänsteskrivelse daterad 10 augusti 2021 

• Bilaga 1, yttrande samråd Kollektivtrafikplan 2050 

• Bilaga 2 remissunderlaget för Kollektivtrafikplan 2050 
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Yrkanden 

Fredrik Ahlstedt (M) och Therez Almerfors (M) yrkar, med instämmande från Stefan 
Hanna (-): 
att skrivningar om spårväg i yttrandet ersätts med ”kapacitetsstark kollektivtrafik”. 

Erik Pelling (S) yrkar avslag till Fredrik Ahlstedt (M) med fleras yrkanden. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer först Fredrik Ahlstedt (M) med fleras ändringsyrkande mot avslag 
och finner att kommunstyrelsen avslår detsamma. 

Ordförande ställer därefter arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att 
kommunstyrelsen bifaller detsamma. 

Reservationer 

Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M) och Christopher Lagerqvist (M) reserverar sig 
mot beslutet till förmån för Fredrik Ahlstedt (M) med fleras yrkande med motiveringen: 

Moderaterna säger fortsatt nej till den 17 kilometer långa spårvägssträckan. Kostnaden 
är fortfarande oviss och vi vill inte att Uppsala kommun ska låsa fast sig i oflexibel teknik. 

Ännu har inget beslut fattats om inriktning för Uppsalas framtida kapacitetsstarka 
kollektivtrafik, därför bör skrivningarna om just spårväg utgå. 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande med 

motiveringen: 

Alla referenser till spårväg i Uppsala ska strykas och istället benämnas som 

kapacitetsstark kollektivtrafik. 

Särskilt yttrande 

Linnea Alm (SD) lämnar ett särskilt yttrande: 
SD hade yrkat bifall till M och KD:s yrkande om att skrivningar om spårväg i yttrandet 
ersätts med ”kapacitetsstark kollektivtrafik”. Vi har länge drivit frågan om BRT istället för 

spårväg och det är glädjande att M har bytt åsikt i frågan under mandatperioden och nu 

driver samma linje som SD. 
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§ 262  

Yttrande över remiss Äga avfall - del av den 
cirkulära ekonomin 

KSN-2021-01953 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att avge yttrande till miljödepartementet enligt ärendets bilaga 1. 

Sammanfattning 

Miljödepartementet har remitterat utredningen Äga avfall – en del av den cirkulära 

ekonomin (SOU 2021:24) till Uppsala kommun för yttrande senast 1 oktober 2021. 

Utredningen har undersökt alternativa lösningar för hur yrkesmässiga verksamheter 

ska få ökad möjlighet att ta hand om sitt kommunala avfall. I dag har kommunerna, 

med vissa undantag, monopol på att samla in och behandla kommunalt avfall från 

både hushåll och verksamheter.  

Frival innebär att verksamheter kan välja att hantera sitt kommunala avfall på annat 
sätt än att lämna det till kommunen. Regeringen har tidigare presenterat ett förslag till 

frival och miljödepartementet har nu gjort en fortsatt utredning av detta förslag. I 
utredningens uppdrag ingick också att utreda utökade dispensmöjligheter beträffande 

verksamheters kommunala avfall, istället för att införa frival. Utredningen förespråkar 

att frival införs från 1 januari 2022.  

Utredningen kan läsas i sin helhet här. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 7 september 2021 § 290 

• Tjänsteskrivelse daterad 23 augusti 2021 

• Bilaga 1, Yttrande över remiss Äga avfall – en del av den cirkulära ekonomin 
(SOU 2021:24) 

https://www.regeringen.se/497958/contentassets/2334a6a9ff214662af25f1aceaa0e3e5/aga-avfall--en-del-av-den-cirkulara-ekonomin-sou-202124
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Yrkande 

Tobias Smedberg (V) yrkar: 
att svaret kompletteras med en skrivning där vi tydligt avråder från att införa 
förändringarna redan januari 2022 med hänvisning till för hastig beredningsgång. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer först Tobias Smedbergs (V) ändringsyrkande mot avslag och finner 
att kommunstyrelsen avslår detsamma. 

Ordförande ställer därefter arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att 

kommunstyrelsen bifaller detsamma. 

Reservation 

Tobias Smedberg (V) och Hanna Victoria Mörck (V) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för Tobias Smedbergs (V) yrkande. 
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§ 263  

Yttrande över remiss om folkbokföring, 
samordningsnummer och identitetsnummer 
(SOU 2021:57) 

KSN-2021-02000 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att avge yttrande till finansdepartementet enligt ärendets bilaga 1. 

Sammanfattning 

Finansdepartementet har överlämnat ett betänkande om folkbokföring, 

samordningsnummer och identitetsnummer till Uppsala kommun för yttrande senast 
den 15 oktober 2021. 

Utredningen har haft i uppdrag att föreslå åtgärder som förbättrar förutsättningarna 
för att en persons bosättning fastställs korrekt och att rätt personuppgifter registreras i 
folkbokföringen. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 september 2021 § 300 

• Tjänsteskrivelse daterad den 19 augusti 2021. 

• Bilaga 1, förslag till yttrande från Uppsala kommun i ärendet 

• Bilaga 2, betänkande SOU 2021:57 via länk till regeringens hemsida 

Beslutsgång 

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att kommunstyrelsen 
bifaller detsamma. 

Särskilt yttrande 

Jonas Segersam (KD) lämnar ett särskilt yttrande: 
Kristdemokraterna ställer sig mycket positiva till utredningens förslag. Det är av största 

https://www.regeringen.se/49e772/contentassets/8509508c36224d5cad0d36bbbb6de16d/om-folkbokforing-samordningsnummer-och-identitetsnummer-sou-202157.pdf
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vikt att få ordning på samordningsnumren och det fusk och den brottslighet som följt av 
hur dessa använts och missbrukats. 
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§ 264  

Utredning av kommunikationsstaben på 
kommunledningskontoret 

KSN-2021-02542 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att göra en översyn av ”kulturen på kommunikationsstaben” med inriktning 

att öka öppenhet och transparens samt säkerställa meddelarfriheten, 
2. att göra en översyn av konsultberoende inom kommunikationsstaben med 

inriktning på att minska konsultberoendet. Pausa alla konsultinköp på 
kommunikationsstaben under översynen. Undantag beviljas av 

stadsdirektören, 

3. att göra en översyn av riktlinjer för press och mediahantering, samt 

4. att uppdra till stadsdirektören att återrapportera i december 2021. 

Sammanfattning 

Utifrån en incident som inkluderade kommunikationsstaben under vecka 37 
diskuterade arbetsutskottet ett utredningsförslag som väckts av Fredrik Ahlstedt (M) 

och Therez Almerfors (M) och formulerade utifrån det ett utredningsuppdrag. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 21 september 2021 § 310 

• Förslag till utredning av kommunikationsstaben på kommunledningskontoret 

från Fredrik Ahlstedt (M) och Therez Almerfors (M). 

Yrkanden 

Fredrik Ahlstedt (M) och Jonas Segersam (KD) yrkar, med instämmande från Simon 
Alm (-), bifall till arbetsutskottets förslag samt: 

att pressmeddelande med politiker som avsändare inte får kommuniceras innan 
Kommunstyrelsen har fattat sitt beslut. Detta skall gälla medan utredningen pågår. 

Stefan Hanna (-) yrkar bifall till arbetsutskottets förslags första, tredje och fjärde att-
satser (1, 3-4). 
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Stefan Hanna (-) yrkar, instämmande SA, att ändra arbetsutskottets andra att-sats till: 
att göra en översyn av konsultberoendet inom kommunikationsstaben och förbereda för 
en upphandling av möjliga leverantörer av relevanta kommunikationstjänster. 

Stefan Hanna (-) yrkar: 

att vid återrapporteringen i december redogöra för hur kommunikationsstaben kan 

utföra sina uppdrag med 75% färre egna bemanningsresurser och vilken typ av 

konsultstöd som i så fall anses behövas. 

Tobias Smedberg (V) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer först arbetsutskottets förslags första att-sats mot avslag och finner 

att kommunstyrelsen bifaller detsamma. 

Ordförande ställer därefter arbetsutskottets förslags andra att-sats mot Stefan Hannas 

(-) ändringsyrkande och finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag. 

Ordförande ställer därefter arbetsutskottets förslags tredje att-sats mot avslag och 
finner att kommunstyrelsen bifaller detsamma. 

Ordförande ställer därefter arbetsutskottets förslags tredje att-sats mot avslag och 

finner att kommunstyrelsen bifaller detsamma. 

Ordförande ställer därefter Stefan Hannas (-) tilläggsyrkande mot avslag och finner att 

kommunstyrelsen bifaller detsamma. 

Ordförande ställer slutligen Fredrik Ahlstedt (M) med fleras tilläggsyrkande mot avslag 
och finner att kommunstyrelsen bifaller detsamma. 

Reservationer 

Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Christopher Lagerqvist (M) och Jonas 
Segersam (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Fredrik Ahlstedt (M) med 
fleras yrkande med motiveringen: 
Vi har under flera år haft utmaningar med och en diskussion kring vilken inriktning 
kommunikationsstaben ska ha. I ljuset av de senaste granskningarna i media och de 

direkt felaktiga handlingarna på staben är det tydligt att en översyn behöver göras för att 
säkerställa kvalitet och riktighet i verksamheten. 
Samtidigt som det inträffade är allvarligt, är det positivt att styret i stora delar har gått 

oss till mötes i detta ärende. Det är däremot beklagligt att styret fortsatt avser skicka ut 

pressmeddelanden via kommunikationsstaben, innan beslut har fattats av 

kommunstyrelsen. 
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Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande med 
motiveringen: 
Det är oansvarigt och osmakligt att vänsterstyret tillåter en så extremt högt bemannad 

kommunikationsstab inom Uppsala kommun. Med tanke på hur extremt många 
kommunikatörer Uppsala kommun har är det också provocerande att skattepengar 
därutöver används för att köpa in konsulter inom området. Med fördel kan 75% av den 

anställda bemanningen dras ner och att kommunen istället köper in stöd från 

kompetenta företag när så anses krävas samt att kommunens verksamhetsansvariga 
ges full tillit att uttala sig om de verksamheter de är ansvariga för. Ur ett demokratiskt 

perspektiv är uppbyggnaden av en enorm kommunikationsstab förkastlig. Ur ett 
ekonomiskt hushållningsperspektiv är uppbyggnaden av en enorm kommunikationsstab 

förkastlig. Även ur perspektivet att effektivt bekämpa korruption, och annan kriminalitet, 
är det en oacceptabel ordning att kommunens ledning fostrar en tysthetskultur och 

ständigt skapar mer administrativa uppdrag för våra viktigaste operativa verksamheter. 

Simon Alm (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Särskilda yttranden 

Linnea Alm (SD) lämnar ett särskilt yttrande: 
SD har kritiserat den svällande kommunikationsstaben. På KS sammanträde lyftes det 
upp att om man minsann vill minska avdelningen måste man peka på vad som ska bort. 

Politiker har dock inte samma insyn i avdelningen som avdelningscheferna själva har, 

vilket gör det svårt. Det vi kan se från utsidan kan vi dock kritisera. Bland annat lägger 

kommunen upp recept på fruktbröd, hur man säljer sin bil och annat helt meningslöst. 
Det är bra att en utredning nu kommer att göras och SD hoppas att det kommer leda till 

förändring. 

Stefan Hanna (-) lämnar ett särskilt yttrande: 

Det är oansvarigt och osmakligt att vänsterstyret tillåter en så extremt högt bemannad 

kommunikationsstab inom Uppsala kommun. Med tanke på hur extremt många 
kommunikatörer Uppsala kommun har är det också provocerande att skattepengar 
därutöver används för att köpa in konsulter inom området. Med fördel kan 75% av den 
anställda bemanningen dras ner och att kommunen istället köper in stöd från 

kompetenta företag när så anses krävas samt att kommunens verksamhetsansvariga 

ges full tillit att uttala sig om de verksamheter de är ansvariga för. Ur ett demokratiskt 
perspektiv är uppbyggnaden av en enorm kommunikationsstab förkastlig. Ur ett 
ekonomiskt hushållningsperspektiv är uppbyggnaden av en enorm kommunikationsstab 
förkastlig. Även ur perspektivet att effektivt bekämpa korruption, och annan kriminalitet, 

är det en oacceptabel ordning att kommunens ledning fostrar en tysthetskultur och 

ständigt skapar mer administrativa uppdrag för våra viktigaste operativa verksamheter. 
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§ 265  

Svar på motion om teckenspråkstolkning för 
demokratin från Lovisa Johansson (FI) och 
Stina Jansson (FI) 

KSN-2021-00552 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Lovisa Johansson (FI) och Stina Jansson (FI) föreslår i en motion väckt vid 

kommunfullmäktiges sammanträde den 25 januari 2021 

• att webbsändningar av Kommunfullmäktiges sammanträden textas, samt 

• att teckenspråkstolk närvarar under samtliga kommunfullmäktiges 

sammanträden och att teckentolkningen även bifogas i webbsändningen. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 september 2021 § 301 

• Tjänsteskrivelse daterad 26 augusti 2021 

• Bilaga 1, Motion om teckenspråkstolkning för demokratin från Lovisa 
Johansson (FI) och Stina Jansson (FI) 

Yrkande 

Stefan Hanna (-) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att kommunstyrelsen 
bifaller detsamma. 
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Särskilt yttrande 

Stefan Hanna (-) lämnar ett särskilt yttrande: 
Mycket viktigt att alla har rätt att kunna ta del av offentlig information och har en chans 
att på ett rimligt sätt kunna delta i samhällsdebatten. Att säkerställa möjlig tillgänglighet 

till digitala offentliga tjänster är viktigt. Ledningen för Uppsala kommun har ansvaret för 

att detta sker. Sedan 2020 finns en ny lagstiftning, WCAG 2.1 AA som kräver att alla filmer 
som är offentligt finansierade ska undertextas och syntolkas. Det är viktigt att Uppsala 
kommun följer det Tillgänglighetsdirektiv som finns. 
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§ 266  

Svar på två motioner om Uppsala 
konstmuseum 

KSN-2021-00757 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. att besvara motion om demokratiskt avgörande av planerna för Uppsala 

konstmuseum från Jonas Petersson (C) och Olle Romlin (C) med 
föredragningen i ärendet, samt 

2. att besvara motion om konstmuseum från Simon Alm (-) med föredragningen i 
ärendet. 

Sammanfattning 

Jonas Petersson (C) och Olle Romlin (C) föreslår i en motion väckt 1 mars 2021 att 
beslutet om framtida lokalisering av Uppsala konstmuseum ska tas i Uppsala 
kommunfullmäktige med hänvisning till kommunallagens påbud om frågor av 

principiell beskaffenhet eller annars av större vikt.  

I en motion väckt vid samma sammanträde yrkar Simon Alm (-)  

- att nysatsning på konstmuseum inte genomförs vid Uppsala slott och att 

fortsatt upparbetning av kostnader för en sådan lokalisering avbryts  

- att kommunstyrelsen uppdras att utreda förutsättningarna för lokalisering av 
nysatsning på konstmuseum vid annan plats än Uppsala slott inför ett 

framtida avgörande i kommunfullmäktige. 

Då motionerna berör samma ämne bereds de i samma ärende. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 september 2021 § 302 

• Tjänsteskrivelse daterad 30 augusti 2021 

• Bilaga 1, motion om demokratiskt avgörande av planerna för Uppsala 

konstmuseum från Jonas Petersson (C) och Olle Romlin (C) 

• Bilaga 2, motion om konstmuseum från Simon Alm (-) 
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Yrkanden 

Fredrik Ahlstedt (M) och Therez Almerfors (M) yrkar: 
(1) att bifalla motion om demokratiskt avgörande av planerna för Uppsala konstmuseum 
från Jonas Petersson (C) och Olle Romlin (C), 

(2) att bifalla att-sats 1 i motion om konstmuseum från Simon Alm (-). 

Stefan Hanna (-) yrkar bifall till motionen från Jonas Petersson (C) och Olle Romlin (C). 

Simon Alm (-) yrkar bifall till båda motionerna. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer först arbetsutskottets förslag om att besvara motionen från Jonas 
Petersson (C) och Olle Romlin (C) mot Fredrik Ahlstedt (M) med fleras yrkande om att 

bifalla densamma och finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag. 

Ordförande ställer därefter arbetsutskottets förslag om att besvara Simon Alms (-) 

motions första att-sats mot Fredrik Ahlstedt (M) med fleras yrkande om att bifalla 
densamma och finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag. 

Ordförande ställer därefter arbetsutskottets förslag om att besvara Simon Alms (-) 

motions andra att-sats mot Simon Alms (-) yrkande om att bifalla densamma och 
finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag. 

Reservationer 

Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M) och Christopher Lagerqvist (M) reserverar sig 

mot beslutet till förmån för Fredrik Ahlstedt (M) med fleras yrkande. 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande med 
motiveringen: 

Självklart ska en liknande fråga avgöras av Kommunfullmäktige. 

Simon Alm (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Särskilda yttranden 

Jonas Petersson (C) lämnar ett särskilt yttrande: 

Centerpartiet föreslår i sin motion att lokaliseringen av Uppsalas konstmuseum ska 
beslutas av Uppsala kommunfullmäktige. I svaret på motionen hänvisas det till att 
kommunfullmäktige redan besvarat motionen och att detta nu är en fråga som skall 

hanteras i lokalförsörjningsplanen. Centerpartiet menar dock att detta är en principiellt 
viktig fråga som kommunfullmäktige skall fatta beslut om varför Centerpartiet kommer 
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yrka bifall till Centerpartiets motion när denna kommer avgöras i Uppsala 
kommunfullmäktige. 
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§ 267  

Svar på motion om krisledningsråd från Stefan 
Hanna (-) 

KSN-2021-00929 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Stefan Hanna (-) föreslår i en motion väckt 22 mars 2021 

• att Uppsala kommun ska inrätta ett krisledningsråd där representanter från 

lokalt civilsamhälle och näringsliv ingår. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 7 september 2021 § 291 

• Tjänsteskrivelse daterad 23 augusti 2021 

• Bilaga, Motion om krisledningsråd från Stefan Hanna (-) 

Beslutsgång 

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att kommunstyrelsen 
bifaller detsamma. 

Särskilt yttrande 

Stefan Hanna (-) lämnar ett särskilt yttrande: 

Krisledningsnämnden borde ha upphört för länge sedan. Det är viktigt att använda en 

Krisledningsnämnd mycket sparsamt och bara i mycket akuta och särskilda situationer 
ha nämnden aktiverad. En god verksamhetsstyrning bygger på att kommunens olika 
verksamhetsdelar har ett tydligt ansvar för sitt ansvarsområde och att nämnder och 

styrelser får ta fullt ansvar för sina ekonomiska ramar. Min bedömning är att 
Krisledningsnämnden med fördel borde ha upphört redan sent hösten 2020. Om en ny 

akut krissituation uppträder, som kan kräva den centralisering av beslutsmakten som en 
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Krisledningsnämnd medger, kan kommunstyrelsens ordförande när som helst aktivera 
Krisledningsnämnden. 
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§ 268  

Delegationsbeslut 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att lägga förteckning över delegationsbeslut för perioden 19 augusti till 15 

september 2021 till protokollet. 
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§ 269 

Anmälningsärenden 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att med godkännande lägga förteckning över anmälningsärenden perioden 19 

augusti till 15 september 2021 till protokollet. 
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§ 270 

Fyllnadsval 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att entlediga Therez Almerfors (M) från uppdraget som representant i Fairtrade 

City, samt 

2. att utse Madeleine Andersson (M) till representant i Fairtrade City. 
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§ 271 

Informationsärenden 
 

Information om allvarlig kommunikationsincident 

Föredragande: Marta Tiberg, kommunikationsdirektör. 

Återrapportering från nämnder med underskottsprognoser per 

marsuppföljningen 

Föredragande: Tomas Odin, förvaltningsdirektör socialförvaltningen. Lenita Granlund, 
förvaltningsdirektör vård- och omsorgsförvaltningen. Christian Blomberg, 

stadsbyggnadsdirektör. 

Förvaltningsdirektörer som representerar omsorgsnämnden, socialnämnden, 
äldrenämnden och idrott- och fritidsnämnden redogjorde vidtagna åtgärder för att 

uppnå en ekonomi i balans 2021. Nämnderna fick detta återrapporteringsuppdrag i 

samband med att kommunstyrelsen behandlade mars/apriluppföljningen den 26 maj 

2021, § 154. 

Statusuppdatering om covid-19 

Föredragande: Anders Fridborg, säkerhetschef. 


